



Construction Material Industries S.A.O.G

Date: 28th July 2026

Greetings,

Subject: Link of recorded H1 discussion session for the half year ended on June 30, 2026

Construction Materials Industries SAOG would like to inform the investors and financial analysts that the discussion session of the unaudited financial results for the half year ended on June 30, 2026 was held on Tuesday, 28th July, 2026 at 11:00AM.

The unaudited financial results for the half year ended on June 30, 2026, were disclosed on MSX website on 23rd July 2026.

The discussion session has been recorded and uploaded to youtube which can be accessed through the below link.

<https://youtu.be/fodaXpvUuLw>

For more information, please contact the Compliance Officer / Mr.Talal Naser Qasem Oqlah Tel: 26752287 Ext. 111
Email: gm@cmioman.com

On Behalf / Construction Materials Industries Co. S.A.O.G

Talal Naser Qasem Oqlah

General Manager



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع.

الموافق : 28 يوليو 2026

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : رابط الجلسة النقاشية المسجلة للبيانات المالية الغير مدققة للنصف الأول من العام 2026 والمنتبهة في 30 يونيو 2026.

تود شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع إفادة المستثمرين والمحللين الماليين بأن جلسة مناقشة النتائج المالية الغير مدققة للنصف الأول من العام 2026 والمنتبهة في 30 يونيو 2026 قد عقدت يوم الثلاثاء الموافق 28 يوليو في تمام الساعة 11:00 صباحاً

تم الإفصاح عن النتائج المالية الغير مدققة للنصف الأول من العام 2026 والمنتبهة في 30 يونيو 2026 على موقع بورصة مسقط الإلكتروني في 23 يوليو 2026.

تم تسجيل جلسة المناقشة وتحميلها على اليوتيوب والذي يمكن الوصول إليه من خلال الرابط أدناه.

<https://youtu.be/fodaXpvUuLw>

لمزيد من المعلومات ، يرجى الإتصال بضابط الإلتزام الفاضل/ طلال ناصر قاسم عقلة هاتف : 26752287 تحويله: 111
بريد إلكتروني : gm@cmioman.com

عن / شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع

طلال ناصر قاسم عقلة
المدير العام

